
Stjärnholms – Vämlinge vägsamfällighetsförening

Årsstämma   
10 juni 2018 i Estuna bygdegård
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Ej närvarande:
Vämlinge 3:5, 3:8, 6:3, 6:4, 6:5, 6:9, 6:10, 6:12, 6:14, 6:15, 6:16, 6:19, 6:20, 6:23, 6:24, 6:25, 6:26, 
6:27, 6:28, 6:29, 6:31, 6:32, 6:33, 6:34, 6:35, 6:36, 6:37, 6:38, 6:39, 6:40, 6:41, 6:42, 6:45, 6:46, 
6:47, 6:48, 6:49, 6:50, 6:51, 6:52, 6:53, 6:55, 6;56, 6:57, 6:58, 6:59, 6:60, 6:61, 6:62, 6:64, 6:65, 
6:66, 6:67, 6:69, 6:70, 6:71, 6:72, 6:73, 6:75, 6:76, 6:77, 6:78, 6:79, 6:80, 6:81, 6:83, 6:84, 6:85, 
6:86, 6:87, 6:88, 6:90, 6:91, 6:92, 6:93, 6:95, 6:97, 6:99,  6:100, 6:101, 6:102, 6:103, 6:104, 6:105, 
6:106, 6:107, 6:110, 6:112, 6:113, 6:114, 6:115. 6:116, 6:117, 6:118, 6:119, 6:120, 6:121, 6:271, 7:1
Stjärnholm 1:6, 1:7, 1:8, 1:9, 1:11, 1:13, 1:14, 2:1
Karby 2:9, 2:21, 2:22



§ 1  

Mötet öppnas och mötesdeltagarna hälsades välkomna av ordföranden.

§ 2  
     
Dagordningens godkännande: Dagordningen läses och godkändes av mötet.

§ 3  

Val av ordförande för stämman: Susanne Bergström föreslagen och godkändes.
Val av sekreterare för stämman:  Ann-Charlotte Blom föreslagen och godkändes.

§4

Godkännande av kallelsen: Kallelsen till mötet godkändes.

§ 5  

Val av justeringsman tillika rösträknare för stämman:
Kajsa Högberg föreslagen och vald att justera dagens protokoll tillsammans med ordförande.

§6

Verksamhetsberättelsen
lästes av Martin Johansson ledamot tillika kassör och godkändes av mötet. Bilaga 1

§ 7

Revisionsberättelsen
lästes av Kristian Gimsenius och godkändes av mötet. Bilaga 2

   § 8

Ansvarsfrihet för styrelsen
beviljades av mötet.

§ 9

Behandling av inkomna ärenden och motioner.
Inga ärenden eller motioner är inkomna.

§ 10

Styrelsens förslag till kommande arbeten.
På rekommendation av vägkonsulten Karl-Gustav Andersson behöver vägen kantskäras för att 
åtgärda det dåliga skicket (med samtida grusning och saltning). Rekommendationen är dock att 
invänta att fiber har dragits av Norrtelje Energi vilket förväntas ske under augusti/september månad.
Detta kan bespara oss en del arbete och kostnad. Skulle fiberdragning dra ut på tiden behöver vi 



göra arbetet med kantskärning senast under hösten. Vägen behöver också dikas vid ett par ställen 
och några trummor saknas. Detta kommer att åtgärdas inom en två-årsperiod men tidigast under 
nästa verksamhetsår. En fullständig och detaljerad rekommendation för vilka åtgärder vägen kräver 
kommer att levereras av Karl-Gustaf under augusti månad vilken då kommer att ligga till grund för 
framtagande av en mer långsiktig plan och arbeten med att renovera vägen.
 
§ 11

Vägens framtid och eventuell extrastämma i höst
Vi kommer att avvakta med ev beslut om att oljegrusbelägga vägen. Därmed blir det ingen 
extrastämma i höst. Beslutet togs efter konsultation med Karl-Gustav Andersson. Vägen är i nuläget
ej i skick för oljegrusbeläggning och vi bör åtgärda vägens brister först för att senare ta beslut om 
vidare åtgärder. 

§12

Granskning av styrelsens förslag till utgifts- och intäktsstat samt debiteringslängd
Mötet röstade fram en permanent höjning av den totala medlemsavgiften om 25 000 kr till 
160 000 kronor per år vilket motsvarar en höjning om ca 18,5%.  Detta för att möjliggöra de 
åtgärder som vägen kräver under en 2-3 års period och att skapa förutsättningar för uppbyggande av
en finansiell buffert. Även med denna höjning kommer de åtgärder som planeras för 2018 och 2019 
att dra ned reserverna i botten och lämna mycket litet utrymme för oförutsedda händelse. På mötet 
lades därför ett förslag av en av medlemmarna att vägsamfälligheten redan nu behöver skapa en 
finansiell buffert om 100 000 kr. Efter diskussion och en omröstning där 8 medlemmar röstade emot
det lagda förslag, vann förslaget stöd av en stor majoritet av de församlade och beslut härom kunde 
fattas utan vidare beräkning av andelsviktade röster. Detta innebär att ytterligare 100,000 kr 
kommer att debiteras ut i samband med årets fakturering vilket innebär att årets faktura kommer att 
bli nästan dubbelt så stor som fjolårets – dock endast detta år. 

§ 13

Beslut av arvoden till styrelse, suppleanter samt revisorer.  Mötet beslutade att arvoden för de 
olika styrelserollerna, revisorer samt valberedning skall utgå för verksamhetsåret 2018/2019 på 
nuvarande nivå. Tidigare har styrelseledamöter fått kostnadsersättning om 200 kronor per möte 
vilket också kommer att betalas ut framöver, dock med en begränsning till 2 möten per år.

,
§ 14

Val av ordförande
Susanne Bergström kvarstår 1 år

Val av styrelseledamöter
Martin Johansson kvarstår1 år
Maria Mattsson omval 2 år
Ann-Charlotte Blom omval 2 år
Ingemar Ström omval 2 år

Val av suppleanter
Jonas Sandgren omval 2 år
Björn Falkenström omval 2 år
Linus Svedbjörk kvarstår 1 år



§ 15

Val av revisor
Kristian Gimsenius omval 2 år
Mary Erjestedt nyval 2 år

Val av revisorssuppleanter
Kajsa Björkman Högberg omval 2 år

Val av valberedning
Ove Rönnqvist omval 2 år

§ 16

Kungörande av verkställd protokoll-justering.
Den 24 juni 2017

§ 17

Övriga frågor och information.

a) Hög hastighet på våra vägar Önskemål om hastighetsskyltar togs upp på mötet. Denna fråga 
äger inte föreningen besluta i utan frågan behöver i så fall riktas till trafikverket som beslutar i 
sådant ärende.

b) Busskuren som köptes in till våra skolbarn har körts på av ”någon”. Vi ska se om den går att 
åtgärda och ansöka om ersättning av Trafikförsäkringsföreningen.

c) Viktbegränsning När bärigheten på vägen försämras under delar av året kommer skyltar att 
sättas upp med viktbegränsning. En skylt med maxvikt och en tilläggsskylt att det inte gäller de 
fordon som har tillstånd från Stjärnholms- Vämlinge Samfällighetsföreningens styrelse. Styrelsen 
har informationsskyldighet till Trafikverket när begränsning sker.

§ 18

Mötet avslutas: Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet

Ann-Charlotte Blom
Sekreterare

Susanne Bergström                   Kajsa Björkman Högberg
 Ordförande för mötet Revisor
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